

Title (en)

Guide for sliding door fitting

Title (de)

Führungsbeschlag eines Schiebetürbeschlags

Title (fr)

Guide pour ferrure de porte coulissante

Publication

EP 1865135 A2 20071212 (DE)

Application

EP 07108510 A 20070521

Priority

- DE 102006025305 A 20060531
- DE 102006039025 A 20060819

Abstract (en)

The fitting has a u-shaped glider (1), and a u-side piece that forms a fixing side piece (3), with which the glider is fixed on the inner side of the sliding leaves (6, 6') at the bottom. Another u-side piece forms a guiding side piece, which is engaged with a sliding head (5) in a guiding rail (9). A fixing bolt (2) is fixedly connected with the sliding leaves, with which the glider can be fixed at the sliding leaves in the hanging condition of a sliding door. The glider is detachably connected with the fixing bolt.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Führungsbeschlag eines Schiebetürbeschlags, mit einem im Wesentlichen U-förmigen Führungsgleiter (1), wobei ein U-Schenkel einen Befestigungsschenkel (3), mit dem der Führungsgleiter (1) unten auf der Innenseite des Schiebeflügels befestigt ist, und der andere U-Schenkel einen Führungsschenkel (4), der mit einem Gleitkopf (5) in einer Führungsschiene (9) eingreift, ausbilden. Um Mittel anzugeben, welche die Montage eines Schiebeflügels vereinfachen, wird ein fest mit dem Schiebeflügel verbundenes Befestigungselement (2), mit dem der Führungsgleiter (1) im eingehängten Zustand der Schiebetür (1) am Schiebeflügel (6) befestigbar ist, vorgeschlagen.

IPC 8 full level

E05D 15/06 (2006.01); **E06B 3/46** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 15/0656 (2013.01); **E05D 15/08** (2013.01); **E05Y 2600/314** (2013.01); **E05Y 2600/53** (2013.01); **E05Y 2600/626** (2013.01);
E05Y 2900/20 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 202005007687 U1 20060928 - WEBER & CO GMBH KG [DE]
- EP 0984126 A2 20000308 - EKU AG [CH]

Cited by

CN107787390A; ES2387978A1; DE202019102727U1; WO2022194538A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1865135 A2 20071212; EP 1865135 A3 20100818; EP 1865135 A8 20080402; EP 1865135 B1 20130327; DE 102006039025 A1 20071206

DOCDB simple family (application)

EP 07108510 A 20070521; DE 102006039025 A 20060819